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Protokół nr XVIII/2020 
 
 

z sesji Rady Miejskiej w Modliborzyce odbytej w dniu 29 września 2020 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Modliborzycach  w  godz. 15.00-16.00. 

 
Ad pkt 1.  Otwarcie sesji. 
 
 Pan Michał Kuźnicki – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  – otwieram obrady 
XVIII sesji w bieżącej kadencji. Witam Burmistrza Modliborzyc Pana Witolda Kowalika, 
Sekretarz Gminy Modliborzyce Panią Marzenę Dolecką – Jocek, Skarbnik Gminy Panią 
Barbarę Jarosz, witam Panie i Panów radnych oraz sołtysów. Obrady sesji są rejestrowane 
przy pomocy urządzeń utrwalających dźwięk i obraz. Stwierdzam, że na podstawie listy 
obecności na stan 15 radnych obecnych na sali jest 12 radnych co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni radni: Adam Kapusta, Rafał Żołynia  
i Marcin Skupiński. Proszę radnych o potwierdzenie obecności na tabletach. 
  
Ad. pkt 2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
 Pan Michała Kuźnicki – radni zapoznali się z porządkiem obrad oraz                              
materiałami na dzisiejszą sesję. Czy są pytania, uwagi do proponowanego porządku obrad? 
Jeśli nie ma, przystępujemy do przegłosowania dzisiejszego porządku obrad.  
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 12 radnych jest za przyjęciem porządku 
obrad. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt  3.  Przyjęcie protokołów  z poprzednich  sesji: 30.06.2020 roku i 30 .07.2020 roku. 
 

Pan Michała Kuźnicki  – Protokoły były i są do wglądu na stole prezydialnym, proszę, 
czy są uwagi do protokołów z poprzednich sesji? Jeżeli nie ma uwag do protokołów                                
z poprzednich sesji, to przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołów.                                       
Po przeprowadzonym  głosowaniu stwierdzam, że 12 radnych jest za przyjęciem protokołów 
z poprzednich sesji, Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. pkt 4. Informacja z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 30 czerwca i 30 lipca 
2020 roku. 
 

Pan Michał Kuźnicki – w tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana Burmistrza. 
                                                                                                                                                 

 Pan Witold Kowalik – przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na sesji  
w dniu 30 czerwca i 30 lipca 2020 roku. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
 Pan Michał Kuźnicki – dziękuję bardzo Panu Burmistrzowi, czy są pytania, uwagi do 
informacji ? Jeśli nie ma przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszych obrad. 
 
Ad. pkt  5.  Interpelacje radnych. 
 

Pan Michał Kuźnicki – proszę radnych o zgłaszanie interpelacji. Interpelacji nie było. 
  
Ad. pkt  6.  Przedstawienie wniosków stałych komisji Rady Miejskiej. 
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 Pan Michał Kuźnicki – Nie ma wniosków stałych komisji.  
 
Ad. pkt 7.  Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Modliborzyce za I półrocze 
2020 roku oraz informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Pan Michała Kuźnicki – sprawozdanie to zostało przekazane radnym drogą mailową. 
Proszę Pana Burmistrza o krótkie przedstawienie. 
 
 Pan Witold Kowalik – Od początku roku 2020 do dnia 30 czerwca budżet zmieniany 
był 14 razy –(2 razy uchwałami Rady i 12 razy Zarządzeniami Burmistrza). 
Z planowanych dochodów w kwocie 29.631.112,93 zł wykonano 16.699.157,93 zł co stanowi 
56.36 %. W tym: Dochody majątkowe w kwocie 419.741,76 zł (65,62 % planu) 
Dochody bieżące w kwocie 16.279.416,17 zł (56,15 % planu) 
Wydatki na dzień 30 czerwca wykonano w kwocie 14.354.243,00 zł co stanowiło 48,40 % 
planu (plan wynosił 29.658.596,93 zł). W tym: 
Wydatki majątkowe w kwocie 142.725,69 zł (7,57 % planu) 
Wydatki bieżące w kwocie 14.211.517,31 zł (51,17 % planu). 
I półrocze zakończono nadwyżką budżetową w kwocie 2.344.914,93 zł przy planowanym 
deficycie 27.484,00 zł. 
Na koniec I półrocza zobowiązania z tyt. kredytów wyniosły 10.839.324,00 zł przy czym w 
tym okresie spłacono łącznie kwotę 453.210,00 zł kredytów i pożyczek.  Zapłacone odsetki 
wyniosły 161.255,46 zł. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 Pan Michał Kuźnicki – Dziękuję bardzo Panu Burmistrzowi, czy są pytania do 
przedstawionego sprawozdania?  Skoro nie ma uwag, przechodzimy do następnego punktu. 
Punkt 8. 
 
Ad. pkt 8.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

1. XVIII/108/2020 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Modliborzyce. 

 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Modliborzyce wraz z wyjaśnieniem. Uchwała była 
podjęta na sesji Rady Miejskiej w dniu 30 czerwca 2020 roku.  Nadzór wskazał niewielki  
uwagi, które zostały uwzględnione w projekcie uchwały przygotowanej na dzisiejsza sesję. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Pan Michał Kuźnicki – dziękuje Panu Burmistrzowi, proszę czy są pytania, uwagi do 

przedstawionego regulaminu ? skoro nie ma, przechodzimy do głosowania.                                            
Po przeprowadzonym głosowaniu, stwierdzam, że 12 radnych jest za przyjęciem uchwały. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

2. XVI/109/2020  w sprawie zmian w budżecie gminy w 2020 roku. 
 

Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy w 2020 roku wraz z wyjaśnieniem. Projekt uchwały stanowi za łącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Zwiększenie dochodów: 
 
1. Dział 010 Rozdział 01095§ 0750 o kwotę 1.300,00 zł – wpływy z najmu i dzierżawy – 

dostosowanie do wykonania. 
2. Dział 750 Rozdział 75023 dostosowanie do wykonania 

§ 0920 o kwotę      100,00 zł  
§ 0940 o kwotę   4.600,00 zł  

3. Dział 756 Rozdział 75621 § 0020 o kwotę 5.000,00 zł wpływy z podatku dochodowego 
od osób prawnych - dostosowanie do wykonania; 

4. Dział 801 Rozdział 80104 § 2310 o kwotę 2.000,00 zł wpłaty innych gmin za dzieci                                
w przedszkolach – dostosowanie do wykonania; 

5. Dział 852 Rozdział 85213 § 2030 o kwotę 1.100,00 zł – dotacja z LUW na opłacanie 
składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy 
społecznej 

6. Dział 852 Rozdział 85216 § 2030 o kwotę  28.545,00 zł – dotacja z LUW na wypłatę 
zasiłków stałych; 

7. Dział 852 Rozdział 85219 § 0970 o kwotę  9.000,00 zł – wpływy z różnych dochodów – 
dostosowanie do wykonania; 

8. Dział 010 Rozdział 01042 § 6350 o kwotę  93.000,00 zł – dotacja z Rządowego Funduszu 
inwestycji lokalnych na wkład własny do inwestycji „Modernizacja drogi dojazdowej do 
gruntów rolnych – obręb Brzeziny” 

9. Dział 758 Rozdział 75814 § 6350 o kwotę  407.000,00 zł – dotacja z Rządowego 
Funduszu inwestycji lokalnych na wkład własny do wydatków inwestycyjnych. 

Razem zwiększenie dochodów  551.645,00 zł. 
 

Zmniejszenie  dochodów: 
 
10. Dział 852 Rozdział 85214 § 2030 o kwotę  16.000,00 zł – dotacja z LUW zmniejszenie 

decyzją Wojewody wydatków na zasiłki okresowe. 
11. Dział 010 Rozdział 01042  § 6610 o kwotę  13.000,00 zł – dofinansowanie z FOGR na 

realizację inwestycji „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych – obręb 
Brzeziny” z tytułu oszczędności przetargowych 

Razem zmniejszenie dochodów   29.000,00 zł 
 
Dochody po zmianach   30.302.691,93 zł 
 
Zwiększenie wydatków 
 
Zadania własne 
 
1. Dział 010, Rozdział 01010  § 4210 o kwotę      4.000,00 zł - zakup materiałów 
2. Dział 010, Rozdział 01010  § 4270 o kwotę      3.000,00 zł - usługi remontowe  
3. Dział 600, Rozdział 60016  § 4210 o kwotę    20.000,00 zł - zakup materiałów do 

remontów i utrzymania dróg gminnych; 
4. Dział 600, Rozdział 60016 § 4270 o kwotę  55.000,00 zł - zakup usług remontowych na 

drogi gminne; 
5. Dział 600, Rozdział 60016 § 4300 o kwotę 7.000,00 zł - zakup usług pozostałych 

związanych z utrzymanie czystości na drogach gminnych; 



str. 4 
 

6. Dział 600, Rozdział 60016 § 6050 o kwotę  55.000,00 zł - wydatki inwestycyjne – nowa 
inwestycja „Odbudowa drogi gminnej nr 108729L Wierzchowiska-Kamienna Góra”; 

7. Dział 700, Rozdział 70005  § 4170 o kwotę 4.000,00 zł – wynagrodzenia bezosobowe – 
przesunięcie z § 4300; 

8. Dział 700, Rozdział 70005  § 6060 o kwotę 20.000,00 zł – wydatki inwestycyjne na zakup 
gruntów; 

9. Dział  750, Rozdział  75023  § 4260  o kwotę     2.000,00  zł – zakup energii UM 
10. Dział 754, Rozdział 75412 § 2820 o kwotę 18.000,00 zł – dotacja dla OSP na wkład 

własny realizowanych remontów OSP z udziałem środków z KRUS; 
11. Dział 754, Rozdział 75412  § 3030 o kwotę 10.000,00 zł – różne wydatki na rzecz osób 

fizycznych –ekwiwalent za udział w akcjach – w ramach przesunięcia z innych 
paragrafów; 

12. Dział 754, Rozdział 75412  § 4110 o kwotę 500,00 zł – składki na ubezpieczenie 
społeczne dot. Kierowców OSP –przesunięcie z innych paragrafów; 

13. Dział 754, Rozdział 75412  § 4170 o kwotę  5.000,00 zł – wynagrodzenia bezosobowe 
dot. Kierowców OSP – przesunięcie z innych paragrafów; 

14. Dział 754, Rozdział 75412  § 6230 o kwotę 110.000,00 zł – dotacja na inwestycję 
„Przebudowa budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Wierzchowiskach Drugich 
polegająca na dobudowaniu garażu” przesunięcie z inwestycji – budynek stanowi 
własność OSP; 

15. Dział 754, Rozdział 75421  § 4210 o kwotę 16.000,00 zł – zakup materiałów niezbędnych 
do zabezpieczenia przed COVID-19 – przesunięcie z rezerwy na zarządzanie kryzysowe; 

16. Dział 758, Rozdział 75818  § 4810   o kwotę 12.000,00 zł – uzupełnienie rezerwy ogólnej; 
17. Dział 801, Rozdział 80104 § 4330  o kwotę  20.000,00 zł - na zakup usług pobytu dzieci                          

z terenu gminy w przedszkolach w innych gminach – przesunięcie z rozdział 80113 – 
dowożenie uczniów do szkół; 

18. Dział 801, Rozdział 80150 – w wyniku przesunięcia z rozdziału 80149 
 § 3020 o kwotę    5.500,00 zł- wydat. osobowe nie zalicz. do wynagrodzeń 
 § 4010 o kwotę  29.000,00 zł- wynagrodzenia osobowe 
 § 4110 o kwotę   3.400,00 zł- składki na bezp.. społeczne 
 § 4120 o kwotę    1.100,00 zł-  składki na Fundusz Pracy 

19. Dział 852, Rozdział 85213 § 4130 o kwotę 1.100,00 zł – składki na ubezpieczenie 
zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia społeczne finansowane z dotacji 
LUW - decyzja Wojewody; 

20. Dział 852, Rozdział 85216 § 3110 o kwotę 28.545,00 zł – świadczenia społeczne 
finansowane z dotacji LUW - decyzja Wojewody 

21. Dział 852, Rozdział 85219 § 4010 o kwotę 9.000,00 zł – wydatki na wynagrodzenia 
osobowe  

22. Dział 900, Rozdział 90005 § 6059 o kwotę  39.000,00 zł – wydatki inwestycyjne – zmiana 
czwartej cyfry z 0 na 9 – wkład własny w projekcie OZE 

23. Dział 900, Rozdział 90015 § 4270 o kwotę 60.000,00 zł – zakup usług remontowych 
związanych z wymianą oświetlenia na ledowe energooszczędne. 

24. Dział 900, Rozdział 90095 § 4300 o kwotę 5.000,00 zł – zakup usług pozostałych 
związanych z utrzymaniem infrastruktury komunalnej. 

 
Zadania zlecone 
 

1. Dział 855, Rozdział 85502 § 4110 o kwotę  26.000,00 zł – składki na ubezpieczenie 
społeczne – przesunięcie w ramach rozdział z paragr. 3110 
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Razem zwiększenie wydatków   569.145,00 zł. 
Zmniejszenia wydatków 
 
Zadania własne 
1. Dział 010, Rozdział 01042 § 6050 o kwotę  145.000,00 zł -zadania inwestycyjnego 

„Modernizacja (przebudowa) drogi dojazdowej do gruntów rolnych w obrębie Brzeziny 
od km 0+000 do km 0+778”.- w wyniku oszczędności przetargowych; 

2. Dział 600, Rozdział 60078  § 6050 o kwotę   5.000,00 zł- wyda. inwestycyjne „Odbudowa 
drogi gminnej nr 108731L w m-ści Majdan”; 

3. Dział 700, Rozdział 70005 § 4300 o kwotę 4.000,00 zł – zakup usług pozostałych – 
przesunięcie do § 4170; 

4. Dział 754, Rozdział 75412 – przesunięcia w ramach rozdziału: 
 § 4270 o kwotę  2.000,00 zł – usługi remontowe 
 § 4300 o kwotę  3.000,00 zł – usługi pozostałe 
 § 4430 o kwotę  3.000,00 zł – różne opłaty i składki 
 § 4780 o kwotę     200,00 zł – skł. Na Fund. Emerytur pomostow. 

5. Dział 754, Rozdział 75412 § 6050 o kwotę  135.300,00 zł - przesunięcia w ramach 
rozdziału na dotację na realizację zadania inwestycyjnego przez OSP; 

6. Dział 754, Rozdział 75421  § 4810 o kwotę 16.000,00 zł – przesunięcie z rezerwy na 
zarządzanie kryzysowe na zakup materiałów niezbędnych do zabezpieczenia przed 
COVID-19  ; 

7. Dział 801, Rozdział 80104 § 4040 o kwotę  6.200,00 zł – 13-tka przesunięcie środków                          
w ramach działu 801; 

8. Dział 801, Rozdział 80113 § 4300 o kwotę  20.000,00 zł – zakup usług związanych                             
z dowożeniem uczniów do szkół, przesunięcie środków w ramach działu 801; 

9. Dział 801, Rozdział 80149 – przesunięcia w ramach działu do rozdziału 80150: 
 § 3020 o kwotę    5.500,00 zł – wyd. osobowe nie zalicz. do wynagr. 
 § 4010 o kwotę  20.800,00 zł – wynagrodzenia osobowe 
 § 4110 o kwotę    2.600,00 zł – składki na bezp.. społeczne 
 § 4120 o kwotę       800,00 zł – skł. na Fundusz Pracy. 

10. Dział 801, Rozdział 80150 § 4040 o kwotę   3.100,00 zł – 13-tka – przeniesienie 
w ramach rozdziału; 

11. Dział 852, Rozdział 85216 § 3110 o kwotę   16.000,00 zł – świadczenia społeczne decyzja 
LUW; 

12. Dział 900, Rozdział 90005 § 6050 o kwotę 39.000,00 zł – wydatki inwestycyjne – zmiana 
czwartej cyfry z 0 na 9 – wkład własny w projekcie OZE 
 
Zadania zlecone 
 
1. Dział 855, Rozdział 85502 § 3110 o kwotę 26.000,00 zł – świadczenia społeczne – 

przesunięcie w ramach rozdział do paragr. 4110 

Razem zmniejszenia wydatków  453.500,00zł. 
 
Zwiększenie rozchodów o kwotę 407.000,00 zł  z tego: 
 
O kwotę 407.000,00 zł – przelew środków na lokatę pochodzących z Rządowego Funduszu 
Inwestycji lokalnych do wykorzystania w przyszłym roku; 
 
Budżet gminy po zmianach wynosi: 
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  po stronie dochodów   30.302.691,93 zł 
  po stronie wydatków   29.923.175,93 zł  

 
Pan Michał Kuźnicki – dziękuję Panu Burmistrzowi, czy są pytania                                                 

do przedstawionego projektu uchwały ?  Skoro nie ma, przechodzimy do głosowania                           
nad przyjęciem uchwały. Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 12 radnych jest za 
przyjęciem uchwały.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
3. XVIII/1110/2020  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej wraz z wyjaśnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik                                         
do niniejszego protokołu. 

 
Pan Michał Kuźnicki – dziękuję Panu Burmistrzowi, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały ?  Skoro nie ma, przechodzimy do głosowania nad 
przyjęciem uchwały. Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 12 radnych jest za 
przyjęciem uchwały. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. pkt 9. Odpowiedzi na interpelacje.  
 

Pan Michał Kuźnicki – Radni nie zgłosili interpelacji, przechodzimy na następnego 
punktu obrad. 
 
Ad. pkt 10.  Zapytania i wolne wnioski radnych i gości zaproszonych. 
 

Pan Michał Kuźnicki – bardzo proszę, radna Maria Piotrowska – dobrze, że nasza 
gmina, radzi sobie z inwestycjami, ale my ciągle czekamy na chodnik w Stojeszynie Drugim, 
wiem, że jest to problem. Zwracam się z formalnym wnioskiem aby do przyszłego budżetu 
gminy na rok 2021 ująć budowę tego chodnika. 

 
Pani Krystyna Zimak – co jest robione na bazie SKR w Kolonii Zamek ? Dalej się 

mówi, że będzie tam segregacja śmieci. 
 
Pani Ewa Karaś – w imieniu własnym i mieszkańców Wierzchowisk Pierwszych                                 

i Wierzchowisk Drugich chciałam zapytać o plany na instalacje gazową. 
 
Pan Jan Pikula – chciałem podziękować za drogę w Brzezinach. 
 
Pan Marian Kucia – pytanie do Pana Burmistrza, jak to będzie dalej z Przychodnią – 

Ośrodkiem Zdrowia, czy dalej będzie tylko na telefon ?  Nie wszystkie przypadki da się 
załatwić przez telefon. 

 
Pan Witold Kowalik – na sesji w dniu 30 lipca br podjęliśmy uchwałę, gdzie zostały 

zabezpieczone środki w wysokości 52 tyś zł na budowę tego chodnika jednak nie udało nam 
się uzyskać większej kwoty dotacji. Chcemy to zrobić, żeby nie stracić pozwolenia na jego 
budowę. Na pewno będzie to ujęte planie budżetu gminy na przyszły rok abyśmy mogli 
złożyć wniosek o dofinansowanie. Jeśli udałoby się otrzymać środki to mielibyśmy 
wybudowany chodnik na całej długości tej drogi. 
Na SKR robimy porządek, a jeżeli to się nie podoba, to możemy przywrócić po pierwotnego 
stanu.  
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Na spotkaniu z mieszkańcami Kolonii Zamek było mówione, że będzie tam punkt 
selektywnej zbiórki, a nie będzie żadnej segregacji śmieci. Do Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych złożyliśmy wniosek na utworzenie punktu selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych w miejscowości Słupie – przy istniejącej oczyszczalni ścieków. 
Gaz w Wierzchowiskach, przygotowujemy wniosek, zależy nam jako gminie ponieważ mamy 
tam kilka budynków użyteczności publicznej. Jeśli chodzi o mieszkańców, to nie ma dużego 
zainteresowania, obecnie  mamy 60 deklaracji od mieszkańców. Do Zakładu Gazownictwa 
będziemy składać wniosek. Jeśli chodzi o Przychodnię – Ośrodek Zdrowia,                             
to powiem tak trochę humorystycznie , że nawet dziekan nie na to wpływu. Ja osobiście też 
stałem pod drzwiami. Pracownicy Ośrodka Zdrowia mają takie wytyczne z NFZ i dlatego tak 
mamy, takie mamy czasy. I nie możemy nikogo zmusić, narzucić im jak mają pracować.   
W Modliborzycach jest ognisko koronawirusa, ale nie trzeba się bać, należy zachować środki 
ostrożności. Wirus jest wśród nas, musi tutaj tez być odpowiedzialność mieszkańców, by nie 
zatajać kontaktu z osobą zakażoną Sanepid informował nas, że mieszkańcy zatajają kontakty 
z osobami zakażonymi. 
 
 Pani Danuta Kolasa – ludzie boją się odosobnienia i dlatego tak się zachowują. 
 
 Pan Witold Kowalik – należy zachować rozwagę i higienę. Należy wirusa w zarodku 
próbować zdusić. Za granicą jeśli dziecko ma lekki katar i kaszel rodzic bezwzględnie nie 
puszcza dziecka do szkoły czy przedszkola. 
Prośba do sołtysów w puszczeniu informacji w terenie dotyczącej zbiórki odpadów 
komunalnych oraz pomoc nowej firmie, która będzie zbierać te odpady przez okres                              
2 miesięcy tj. październik i listopad w dotarciu do każdego mieszkańca, tak aby nikt nie został 
pominięty. Był ogłoszony przetarg w miesiącu wrześniu, który został unieważniony                 
z powodu wysokiej ceny ca 1 tonę odpadów. Firma. Która będzie odbierała odpady przez te 2 
miesiące zaoferowała kwotę niższą o 250 zł na tonie. 
 
 Pani Danuta Kolasa – ja pozwolę sobie pogratulować debiutu Panu 
Wiceprzewodniczącemu Panu Michałowi Kuźnickiemu.  
 

Pani Ewa Karaś – sprawa segregacji śmieci, czy nie można plastikowych woreczków                        
i reklamówek wrzucać do śmieci komunalnych ? Wiem, że gdzie indziej te worki                                         
i reklamówki idą do odpadów segregowanych. 

 
Pan Witold Kowalik – przy tej firmie tak należy robić.  
 

Ad. pkt 11. Zamknięcie sesji. 
 

Pan Michał Kuźnicki – wobec wyczerpania porządku dzisiejszych obrad, zamykam 
obrady XVIII sesji Rady Miejskiej  w Modliborzycach, dziękuję wszystkim za przybycie.                                
 
 
 
Protokołowała                                                                   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                 
 Irena Błojda                                                                                      Michał Kuźnicki 
 
 


